《单词百科:PLC是什么意思?PLC怎么发音?PLC的解释和用法》

英语单词PLC是什么意思?PLC怎么读?PLC怎么发音?美加网为您整理了PLC的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



PLC怎么读

PLC的读音:[pi:el'si:]

PLC的意思

1、abbr.Public Limited Company 股票上市公司;Programmable Logic Controller 可编程式逻辑控制器;

PLC的双语例句

1. A method using PLC flow charts programming to design analog screen control system is introduced.

本文介绍了一种利用PLC流程图编程的模拟屏控制系统设计方法.

2. Controlled by a PLC machine control systems, improved control of machine precision, the adjustment range.

整机控制系统由PLC控制,提高了整机的控制精度、调整范围.

3. The MIB and its information model of broadband PLC network management aredesigned.

设计了宽带电力线通信网络管理的信息库(BPMIB)、构建了MIB的信息模型.

4. Objective: To evaluate the clinical value between peritoneal lavage cytology (PLC) and prognosis of gastric cancer.

目的: 评估腹腔冲洗细胞学检查(PLC)对胃癌预后判断的价值.

5. We introduce how to apply PLC in control system of the biological cultivation room.

介绍了PLC如何应用于生物培育房控制系统.

6. The heart and sole the control system starts with a Siemens S 7 Programmable Logic Controller (PLC) .

控制系统的心脏和枢纽用西门子S7型可编程逻辑 控制器启动.

7. The control system consists of an industry control system and a Programmable Logic Controller (PLC) system.

控制系统由工控机和可编程逻辑控制器(PLC)组成.

8. This article firstly expatiated the conception of Impregnation, analyzed to use PLC to realize.

本文首先阐述了浸渗的概念 、 分析了浸渗线PLC自动控制的原理.

9. This licence would not allow him to trade as a plc.

这个许可证并不能让他以公开股份有限公司的名义从事贸易。

10、 PLC programming control,-screen and human-machine interface, easy to operate, operating steadily.

超声波清洗机PLC程序控制, 触摸屏 人机界面, 操作方便 、 运行平稳.

11. Inspect, test and adjust the automation and Instrumentation, PLC units etc. according to maintenance plan.

依据维护计划去检查,测试,调整系统设备机器.

12. Uses PLC to do for the laboratory bench electrically controlled system master control unit.

采用PLC做为的电控系统的主控单元.

13. Servo electrical motor impelled camera to move and PLC carried on speed control and accurate localization.

由伺服电机带动相机移动、PLC进行速度控制及精确定位.

14. The electronic control system of assembly station applies PLC (Programmable Logic Controller).

胶装机电气控制系统采用可 编程逻辑 控制器.

15. PLC and the integrated technology of mechanism electricity and aerodynamic are used in the manipulator.

该操纵器利用可编程控制器控制,是一套机、电、气集成度较高的设备。

16. It was confirmed that both mesenchymal cells and tumor cells had hybridized signals. in PLC tissue.

结果发现人原发性肝癌组织中间质细胞、肿瘤细胞均有杂交信号.

17. Experience in equipment maintenance, spare part stock management and PLC is preferred.

在设备维护、预防保养,备件库存管理以及PLC方面有经验者优先.

18. Knowledge on electrical system and components application, familiar with Siemens PLC using and programming.

了解电气系统及元件的基本功能,熟悉西门子PLC的应用与编程.

以上是美加网为您整理的PLC怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于PLC的用法、PLC的释义、PLC的相关详情请点击:<u>https://dict.tigzz.com/PLC</u>

